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HELYBEN

A Házszabály 91 .§ . alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni
Dr. Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszter úrna k

A rendőrség költségvetési forrásának megemelésével milyen új lehetőségek nyílnak a közbiztonság
növelésére Dél-Hevesben? címme l

Tisztelt Miniszter Úr!

Ez év március 9-én, majd október 5-én intéztem kérdést Önhöz választókörzetem déli térség e
közbiztonságának erősítése érdekében.

Minden téli parlamenti szünetet arra használok fel, hogy felkeresem választókörzetem településeit ,
konzultálok az önkormányzatok vezetőivel, vállalkozások irányítóival az aktuális helyzetükrő l ,
terveikrő l .
Minden településen a nehéz gazdasági helyzet mellett a legneuralgikusabb gond a közbiztonsá g

állapota . A lakosság félelméről, elkeseredettségéről, feszültséggel teli közállapotokról szerzek

tapasztalatokat nap mint nap . Az emberek a kormányzattól a közbiztonság megerősítését várják .

Mint arról előző kérdéseim során is beszámoltam Miniszter Úrnak, a dél-hevesi térség Heves megy e

bűnügyileg legfertőzöttebb területe, melynek ékes bizonyítéka, hogy a tarnaszentmiklós i

öngyilkossággal végződő interezés, hevesi tömegverekedés, tarnabodi molotov-támadás után ismé t

az országos média figyelmének középpontjába kerültünk a hét végi hevesi rendőrök elleni támadás
kapcsán .

A bűnügyileg legfertőzöttebb 17 település önkormányzataival együtt kérjük, hogy minde n
településen legyen állandó körzeti megbízott, valamint két, feladatát 3 m űszakban ellátó

járőrszolgálat a Tisza-menti, valamint a Tarna-menti területen .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lehetséges, hogy a rendőrség költségvetésének 2 milliárd forinttal történ ő megemelésével a mi

hátrányos helyzetű térségünk is fellélegezhet, mert fokozottabb rendőri jelenléttel erősödik a

közbiztonság?

Kérdésemre írásbeli válasz kérek Miniszter Úrtól .

Budapest, 2009 . február 9 .
Tisztelettel :

Gbr ó Lajo s
országgyű lési képviselő
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